
Zápis ze zasedání školské rady  

ZŠ Dr. M. Tyrše, Hrdějovice 

dne 9. 5. 2023 

 
 
Místo konání: budova školy 

Přítomni:  Petr Slezák 

   PhDr. Jan Samohýl, Ph.D. 
   Mgr. Kateřina Krausová 

   Mgr. Irena Dušáková, ředitelka školy 

 
Program: 

1) Seznámení s programem a určení zapisovatele 

2) Projednání Výroční zprávy o hospodaření za rok 2022 

3) Různé 

 

1) Předseda školské rady pan Slezák seznámil přítomné s programem zasedání, 
který přítomní schválili.  

Výsledek hlasování: Pro: 3 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 
 
Zápisem byla pověřena Mgr. Kateřina Krausová.  
Výsledek hlasování: Pro: 2 Proti: 0 Zdrželi se: 1 

 
 
 

2) Členové školské rady obdrželi Výroční zprávu o hospodaření za rok 2022 
s přílohami k prostudování 2. května 2023 emailem. 
 
K výroční zprávě proběhla diskuse a upřesnění některých pasáží: 
 

- p. Samohýl vznesl dotaz k části týkající se Plánu národní obnovy. Ve výroční 
zprávě byly uvedeny pouze účelové znaky a nebylo na první pohled jasné, 
k čemu byly přidělené prostředky využity. Ředitelka školy objasnila účel těchto 
peněz: 

- UZ 33 086 Finanční prostředky na doučování – nástroje pro oživení a 
odolnost. Ve škole probíhalo doučování žáků napříč všemi ročníky. Doučování 
prováděly zaměstnankyně školy. 
UZ  33 087 Finanční prostředky na digitální učební pomůcky. Od září se 
začala nově vyučovat Informatika i ve 4. ročníku. S nárůstem objemu výuky i 
změnami obsahu ve vyučování tohoto předmětu byly pořízeny nové pomůcky 
– zejména robotické stavebnice a tablety. 
UZ 33 088 Finanční prostředky na prevenci digitální propasti. Z těchto peněz 
byly nakoupeny tablety , které mohou být zapůjčeny dětem k distanční výuce 
v případě potřeby.  
 

Následně byla výroční zpráva o činnosti školy schválena a bude předána 
neprodleně zřizovateli školy. 



 
Výsledek hlasování: Pro: 3 Proti: 0 Zdrželi se:  0 

 
 
 

3) Další projednávané body: 

• Informace k blížící se Zahradní slavnosti v rámci oslav narozenin školy. 
( p. Krausová a p. Dušáková) 
 

• Pan Slezák seznámil přítomné se stavem dotačních řízení ve věci 
zamýšlené přístavby školy. Zatím se čeká na vyřízení žádostí. 

 

• Dále pan Slezák oznámil záměr znovu přes prázdniny uskutečnit 
sportovní akci Škola na kole. Podrobnosti k organizaci celé akce budou 
dodány před prázdninami tak, aby je třídní učitelky mohly předat dětem. 

 
 

 
 
 

Zápis proveden dne: 9. 5. 2023 

 
 
 

 

 

Přítomni:              Zapsala: Mgr. Kateřina Krausová 


